
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Rafa³a Muchackiego

na 58. posiedzeniu Senatu
w dniu 2 lipca 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
W rozporz¹dzeniu ministra zdrowia z dnia 30 sierpnia 2009 r. w sprawie œwiadczeñ gwarantowanych

z zakresu leczenia stomatologicznego w wykazie œwiadczeñ gwarantowanych i warunków ich realizacji
znajduj¹ siê miêdzy innymi œwiadczenia w zakresie protetyki stomatologicznej. Z niepokojem przyj¹³em
zatem informacjê, i¿ œwiadczenia tego rodzaju nie s¹ faktycznie realizowane w ramach œwiadczeñ gwa-
rantowanych.

Na przyk³ad na terenie miasta Bielska-Bia³ej ¿aden ze œwiadczeniodawców nie wyrazi³ chêci realizo-
wania œwiadczeñ specjalistycznych w zakresie protetyki stomatologicznej. Pomimo zatem jednego z lep-
szych wskaŸników dostêpnoœci do œwiadczeñ ogólnostomatologicznych (dla Bielska-Bia³ej to 45,376),
otwarta pozostaje kwestia poprawy dostêpnoœci leczenia protetycznego.

Maj¹c na uwadze obowi¹zek zapewnienia dostêpnoœci œwiadczeñ oraz swobodê ich wyboru przez
œwiadczeniodawców, proszê o wskazanie mo¿liwych do realizacji rozwi¹zañ zapewniaj¹cych pe³niejszy
dostêp pacjentów do œwiadczeñ gwarantowanych w zakresie protetyki stomatologicznej.

Z wyrazami szacunku
Rafa³ Muchacki




